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PROTOKÓŁ 

Posiedzenia XL SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 
 

Posiedzenie XL sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 13 czerwca 2017 r. w budynku 

Klubu Sportowego „Bronowianka”, przy ul. Zarzecze 124 A 

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginały uchwał, 

2. lista obecności radnych 

3. projekt porządku obrad (zaproszenie) 

 

Posiedzenie sesji XL otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VI 

Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdził quorum oraz 

prawomocność obrad. 

Posiedzenie sesji trwało od godz. 18.00 do godz. 18.35 

Głosy liczył i do protokołu zgłaszał p. Adam Goch – członek Rady i Zarządu Dzielnicy VI 

Bronowice.  

 

Ad. 1 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Przewodniczący 

zapytał czy są jakieś propozycje zmiany porządku obrad. W związku z ich brakiem ustalono 

porządek obrad w następującej formie: 

  

1. Ustalenie porządku obrad, 

2. Przyjęcie protokołu sesji XXXIX, 

3. Wniosek w sprawie ustawienia znaku zakazu zatrzymywania się (B-36) na  

ul. Filtrowej, druk nr 295, 

4. Wniosek w sprawie ustawienia znaków zakazu zatrzymywania się (B-36) na  

ul. Wesele, druk nr 296, 

5. Wniosek w sprawie likwidacji progu zwalniającego na ul. Tetmajera, druk nr 297, 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad. 2 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok zapytał czy są sprostowania do protokołu sesji XXXIX. 

Przewodniczący stwierdził, że sprostowania nie wpłynęły, w związku z czym ogłosił, że protokół 

został przyjęty. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały (druk nr 295) przygotowany przez Zarząd w sprawie ustawienia znaku zakazu 

zatrzymywania się (B-36) na ul. Filtrowej. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan 

Smok. 

Opinia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa – komisja nie odbyła się. 



W dyskusji głos zabrał: p. Łukasz Quirini-Popławski. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 17 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

niegłosujących – 1  

nieobecnych – 3 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XL/289/2017 
w sprawie ustawienia znaku zakazu zatrzymywania się (B-36) na ul. Filtrowej 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały (druk nr 296) przygotowany przez Zarządu w sprawie ustawienia 

znaków zakazu zatrzymywania się (B-36) na ul. Wesele. Projekt uchwały przeczytał i zreferował 

p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa – komisja nie odbyła się. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 
 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 17 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 2 

nieobecnych – 2 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XL/290/2017 
w sprawie ustawienia znaków zakazu zatrzymywania się (B-36) na ul. Wesele 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały (druk nr 297) przygotowany przez Zarząd w sprawie likwidacji progu 

zwalniającego na ul. Tetmajera. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa – komisja nie odbyła się. 

W dyskusji głos zabrali: p. Marta Drużkowska, p. Bogdan Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 18 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 1 

nieobecnych – 2 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XL/291/2017 
w sprawie likwidacji progu zwalniającego na ul. Tetmajera 

 

 

 

 



Ad. 6 

Głos zabrali:  

1. P. Małgorzata Turek: 

 Odczytała dwa listy z podziękowaniami od mieszkańców dla Rady Dzielnicy VI za 

sfinansowanie zakupu biletów do teatru, 

2. P. Margareta Perčić: 

 Poprosiła o sprawdzenie w Zarządzie Infrastruktury Komunalnej i Transportu (ZIKiT) 

informacji nt. przeniesienia przystanku tramwajowego „Głowackiego” na ul. 

Podchorążych i zwrócenie się do jednostki o przeprowadzenie w tej sprawy konsultacji  

z mieszkańcami, 

3. P. Łukasz Krajewski: 

 W nawiązaniu do przedmówcy poinformował, że na potrzeby obecnie istniejącego 

przystanku tramwajowego „Głowackiego” zbudowano przejście dla pieszych  

i sygnalizację świetlną ponadto proponowane miejsce przeniesienia przystanku już kiedyś 

funkcjonowało jako przystanek i było bardzo niebezpieczne, 

4. P. Bogdan Smok: 

 Poinformował, że na spotkaniu przewodniczących Rad Dzielnic z nowym dyrektorem 

ZIKiT zawnioskowano, aby wszystkie informacje były przekazywane do dzielnic 

zwłaszcza w zakresie inwestycji, których nie realizuje dana dzielnica, 

 Poinformował, że zwrócił się do dyrektora ZIKiT o przesłanie sprawozdania o stanie 

realizacji zadań na ten rok wpisanych do budżetu dzielnicy oraz budżetu miasta, 

5. P. Łukasz Krajewski: 

 Poinformował, że do budżetu miasta jest wpisane przygotowanie projektu przebudowy  

ul. Krzywy Zaułek i ulic dojazdowych, przetarg na wykonawcę projektu miał być 

przygotowany w II kwartale br. co daje małą szansę na uzgodnienie projektu ponadto 

ogłoszenie przetargu w okresie wakacji znacząco zmniejsza szansę na wyłonienie 

wykonawcy. Przewodniczący poinformował, że planuje indywidualne spotkanie  

z dyrektorem ZIKiT, na którym przedstawi problemy Dzielnicy VI, 

6. P. Małgorzata Sroczyńska: 

 Poinformowała o: głosowaniu w ramach Budżetu Obywatelskiego (BO), projektach zadań 

i mobilnych punktach głosowania BO oraz o dostępności dla radnych materiałów 

promocyjnych BO, 

7. P. Łukasz Quirini-Popławski: 

 Poprosił o weryfikację informacji jakoby realizacja przebudowy ul. Pileckiego była 

zagrożona do maja 2018 roku, 

 Zapytał kto z radnych i w jakim trybie zajmował się sprawą oświetlenia przy  

ul. Przesmyk 

8. P. Bogdan Smok: 

 W odpowiedzi na pytanie przedmówcy w spr. oświetlenia poinformował, że prowadził 

rozmowy z właścicielem terenu, na którym miało być wykonane oświetlenie, ale nie 

uzyskał od niego zgody na realizację zadania, 

 W kwestii domniemanego zagrożenia realizacji przebudowy ul. Pileckiego poinformował, 

że nie ma wiedzy w tej sprawie,  

9. P. Alicja Gackiewicz: 

 Poinformowała o wyniku otwartego konkursu na realizację szczepień przeciwko grypie 

dla osób po 65 roku życie na terenie Dzielnicy VI – wygrało Jurajskie Centrum 



Medyczne, przewidywana liczba szczepionek - ok. 340 szt., 

 Poinformował  także, że konkurs na dyrektora ZSO 7 nie został rozstrzygnięty, 

10. P. Bogdan Smok: 

 Podziękował radnym, którzy pomagali w organizacji Integracyjnego Dnia Sportu, Dni 

Bronowic i Otwartego Dnia Magistratu (podziękowania dla: p. Małgorzaty Sroczyńskiej, 

p. Wojciecha  Borkowskiego, p. Adama Gocha, p. Bartosza Smoka, p. Marcina 

Kucharczyka, p. Małgorzaty Turek, p. Margarety Perčić, p. Łukasza Krajewskiego), 

 Poinformował, że kolejna sesja odbędzie się 13.07.2017 r. 

 

 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok zamknął obrady XL sesji Rady Dzielnicy VI Miasta Krakowa.  

 

 

                        Przewodniczący Rady 

    Dzielnicy VI Bronowice 

 

                                                                                                 Bogdan Smok  

 

Protokół sporządził: 
Jacek Łaz 


